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Abstract (en)
[origin: WO2021219790A1] The present invention relates to the field of sintering in ferrous metallurgy. The aim of the present invention is to make
optimal operation of a sintering plant possible by allowing maximum air passage through the sintering material mixture. The aim is achieved
using a method, a signal-processing device, and a machine-readable code for adjusting the permeability. Using a data-based online model for the
permeability, a setpoint value is determined for the moisture content of the sintering material mixture at which the sintering material mixture is at its
most permeable. The data-based online model has data of at least one moisture content and of the permeability of the sintering material mixture as
input variables for a continuous updating process. The determined moisture content is transmitted to a moisture supply controller as a setpoint value.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft das Gebiet des Sinterns in der Eisenmetallurgie.Die Aufgabe der vorliegenden Erfindung ist es einen optimalen
Betrieb einer Sinteranlage zu ermöglichen, indem ein maximaler Luftdurchgang durch die Sintergutmischung ermöglicht wird.Die Aufgabe wird
durch ein Verfahren, eine Signalverarbeitungsvorrichtung, einen maschinenlesbaren Code zum Einstellen der Permeabilität gelöst. Durch ein
datenbasiertes online Modell für die Permeabilität wird ein Sollwert für den Feuchtegehalt der Sintergutmischung, bei welcher ein Maximum der
Permeabilität der Sintergutmischung auftritt, bestimmt. Das datenbasierte online Modell weist - zur laufenden Aktualisierung - als Eingangsgröße
Daten von zumindest einem Feuchtegehalt und der Permeabilität der Sintergutmischung auf. Der bestimmte Feuchtegehalt wird als Sollwert an
einen Feuchtigkeitszugabe-Regler übergeben.
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